



## Voter Rights

### Keep this card handy when you go to vote!

- If you are a U.S. citizen over the age of 18 who registered to vote at least 30 days before the election, you can vote!
- Receive instructions from a poll worker on how to use voting equipment before you **close the voting booth**. N.Y. Elec. Law § 8-306.
- You are **not** required to show identification to vote and poll workers should not ask for an ID.
- Vote free from harassment or intimidation.
- Vote without an ID unless you are a first-time voter voting on a machine.
- Vote by affidavit or provisional ballot (a paper ballot in an envelope) if you have any problems with your registration.
- If you speak another language, you are entitled to bring an interpreter. That person cannot be an employer, an agent of your employer, or an officer or agent of a labor union.
- Take “Challenge Oaths” if someone challenges your right to vote. You have the right to cast a regular ballot if you can complete the oaths required of you. N.Y. Elec. Law § 8-504.
- Receive instructions from a poll worker on how to use voting equipment before you **close the voting booth**. N.Y. Elec. Law § 8-306.

Please call the NYS Attorney Generals Voting Helpline: 1 (800) 771-7755 if you experience any difficulty voting or if you think any of your rights may be in question.

### 请带着这张卡去投票!

- 如果你是 18 岁以上的美国公民，并且在投票前 30 日已经完成选民登记，那么你就有资格投票!
- 根据纽约州投票法 8-504，只要你进行过挑战宣言宣誓，那么你就有权利进行投票。
- 而 8-306 法律指出，在投票桶关闭前，投票工作人员需要向投票者提供正确投票的介绍。
- 投票过程中不需要向工作人员提供任何身份证明。
- 投票不受恐吓以及骚扰。
- 除了第一次在投票机上投票的市民，投票不需要身份证明。
- 如果登记中遇到任何问题，可通过誓章或者临时选票（在信封中的选票）进行投票。
- 如果你不懂英文，投票过程中你有权利要求翻译。

请致电纽约州总检察长投票热线 1 (800) 771-7755 如果你在投票中遇到任何的困难，或者认为你投票权利受到质疑